



Höör Brukshundklubb

Mötesprotokoll

3/6-2020

Närvarande: Pernilla Honoré, Börje Lindh, Agneta Kjellsson, Henriette Hertz Pedersen, Eva-Lena Bonder

Frånvarande: Hanna Torell, Sanna Myrlund, Heidi Gref, Tina Ekman

§ 45 **Mötets öppnande.**
Pernilla öppnar mötet.

§ 46 **Justerare.**
Henriette Hertz Pedersen väljs att justera protokollet.

§ 47 **Dagordning.**
Dagordningen godkännes.

§ 48 **Protokoll 200506**
Protokollet godkännes.

§ 49 **Grupprapporter.**

- **Tävling:** Inget att rapportera
- **Agility:** Nu är hindren uttagna.
- **Rallylydnad:** Nybörjarkurs planeras till hösten.
- **Specialsök:** 17 aug startar fortsättningskurs.
- **NW:** Instruktörsutbildningen är klar nu. Examen återstår. Den teoretiska delen är den 7/6 och den praktiska den 28/6.
Som tävlingsläget ser ut nu kan det bli NW-tävling en dag i september för 25 deltagare. Vi har endast 1 domare. Ev. kan vi ha en inofficiell tävling den andra dagen. Vi har möjlighet att använda scoutgården vid ett tillfälle. Det finns funderingar kring att ordna doftprov. Nya kurser planeras till hösten.
- **IGP:** Inget att rapportera.
- **HUG:** Valpkurs och drop-in-träning kommer att pågå i sommar. Pernilla lägger ut på "Det-händer-i-Höör" om drop-in-träningen.
Det var HUG-möte förra veckan. Nya valp-, allmänlydnad-, rallylydnad-, specialsöks-och noseworkkurser drar igång i höst. Vi ska även försöka lägga ut våra kurser över lag på "Det-händer-i-Höör" för att synas lite mer.
- **Stugan:** Vi **beslutar** att städning av stugan inte ska göras från midsommar fram till första veckan i aug. Det är onödigt nu när vi i stort sett bara är ute.
- **Hemsidan:** Inget att rapportera



Höör Brukshundklubb

Mötesprotokoll

3/6-2020

§ 50 **Ekonomi.**

Ganska oförändrat.

E-L ska kolla upp om vi kan ha ett swishnr till för enbart tävlingar.

§ 51 **Ordföranden rapporterar.**

Pernilla rapporterar från distriktsårsmötet som var förra veckan.

Det skedde digitalt och var ett kort och bra möte.

Distriktet har gott om pengar och kommer därför att bekosta instruktörs/funktionärsutbildning för 1-2 personer/klubb. Vi diskuterar vad någon kanske skulle kunna vara intresserad av. Eftersom många håller på med rallylydnad så kanske det finns intresse av att utbilda sig till tävlingsledare eller tävlingssekreterare i rallylydnad. Henriette hör sig för i rallylydnadsgruppen. Men det är öppet för andra förslag om det finns intresse för andra utbildningar. Det valdes en styrelse, men ingen valberedning.

§ 52 **Pågående ärende.**

- **Gräsklippningen:** Börje jobbar vidare med att hitta en lösning. Han ska prata med Mark och Trädgård i Höör och se vad deras pris är.

§ 53 **Postlista.**

Endast en faktura från Kraftringen

§ 54 **Övriga frågor.**

- Pernilla har fått en mail om erbjudande att delta i Smådjursmässan på Ullstorps gård även i år. Vi väljer att tacka nej, delvis p.g.a. onödiga risker med tanke på Corona pandemin.
- Mötesprotokoll efterfrågas på hemsidan. Vi **beslutar** att börja lägga in dem fr.o.m. nu, men även lägga in tidigare protokoll från hela 2020. De protokoll som ligger där sedan tidigare, 2018 och bakåt, plockas bort.
- Agge meddelar att hon p.g.a. nytt jobb inte har lika lätt för att boka spårmark som tidigare och att det finns risk att marken hinner bli uppbokad av andra. Det gick dock bra vid bokningen i måndags, så vi bestämmer att hon fortsätter och skulle det bli problem kan Pernilla rycka in och boka. Speciellt viktigt att få tider om vi ska hålla kurs, men ingen spårkurs är planerad just nu.
- Boxerklubben vill hyra en del av planen för att ha exteriörbeskrivning. Deras förslag på datum är 20, 21, 27, 28 juni. Vi **beslutar** att det går bra vilket som helst av dessa datum. Kostnaden är 500kr. Vilket datum som bestäms läggs ut på FB. För framtida uthyrning av stuga eller plan ska våra priser läggas ut på hemsidan.



Höör Brukshundklubb

Mötesprotokoll

3/6-2020

- Tävlingen som klubben för Rhodesian Ridgeback skulle ordna, där vi fått frågan om att låna ut hinder m.m. till blir inte av.

§ 55 Nästa möte.

Vi håller inget möte i juli utan nästa möte blir den 5/8 kl. 19.00 på klubben.

§ 56 Avslutning.

Pernilla avslutar mötet.

Höör 200618

Agneta Kjellsson

Höör 200708

Pernilla Honoré

Höör 20-06-20

Henriette Hertz Pedersen